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DĖL ŽUVŲ PERKĖLIMO

Išnagrinėję 2021- 0 4 - 0 7 raštą Nr. (3.10E) S-802 ir atsižvelgdami į tai, kad vykdant Utenos

tvenkinio hidrotechnikos statinių remonto darbus planuojama visiškai išleisti Utenos tvenkinio

vandenį, pritariame, kad tvenkinio žuvys būtų perkeltos į kitus vandens telkinius, kuriuos kaip

žvejybos plotus naudoja (nuomojasi) Lietuvos medžiotojų ir žvejų draugijos Utenos skyrius.

Likusios žuvys, kurių perkelti neįmanoma, turėtų būti praleidžiamos į žemutinį bjefą. 

Informuojame, kad gavome Lietuvos ornitologų draugijos prašymą atidėti Utenos tvenkinio

vandens išleidimą ir vandens lygį pradėti žeminti ne anksčiau kaip nuo rugpjūčio 5 d., taip siekiant

apsaugoti vandens paukščių jauniklius. Pritariame tokiam prašymui, prašome planuoti, kad

vandens lygis bus pradėtas žeminti ne anksčiau kaip nuo rugpjūčio 5 d.

Aplinkos viceministras Danas Augutis
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